
5465LI/LS/LW BREEZE BAR CHAIR
DESIGN BY STRAND+HVASS
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Breeze barstol er endnu et unikt møble fra Breeze serien. Den er elegant og let, matcher flere barborde og er meget 

komfortabel. Breeze er produceret i Cane-line Weave®. Materialet er UV-resistent, nemt at vedligeholde og rengøre 

og bevarer sin farve og form i mange år. Breeze barstolen er designed af Strand+Hvass.

The Breeze series is designed by Strand+Hvass. The design duo comprises two recognised Danish designers, Chris-

tina Strand and Niels Hvass. The Breeze range is designed as lounge and dinner furniture. Each item has the same 

aesthetic design expression and can be used anywhere and in any outdoor space. There is distinctive elegance 

and lightness about the sculptural transparency of Breeze, which is reminiscent of a gentle summer wind. Cane-line 

Weave®, which is unique to Cane-line, lends delicacy and transparency to the range. The material moulds itself to 

body contours and movements to create extremely comfortable furniture. The ultra-lightweight Breeze range is easy 

to move. Each can stand alone or be mixed with other Cane-line furniture.The durable material is UV-resistant and 

requires minimal maintenance. Cane-line Weave® is specially developed to withstand climate conditions all over the 

world. The material will retain its colour and shape for many years.

Die Breeze-Serie wurde von Strand+Hvass entworfen. Das Breeze-Sortiment ist als Wohn- und Essmöbel konzipi-
ert. Jeder Artikel hat den gleichen ästhetischen Designausdruck und kann überall und im Außenbereich eingesetzt 
werden. Die skulpturale Transparenz von Breeze, die an einen sanften Sommerwind erinnert, zeichnet sich durch 
Eleganz und Leichtigkeit aus. Cane-line Weave®, das für Cane-line einzigartig ist, verleiht dem Sortiment Delikatesse 
und Transparenz. Das Material passt sich den Körperkonturen und Bewegungen an und schafft so äußerst bequeme 
Möbel. Das ultraleichte Breeze-Sortiment lässt sich leicht bewegen. Jedes kann alleine stehen oder mit anderen 
Cane-line Möbeln gemischt werden. Das strapazierfähige Material ist UV-beständig und erfordert nur minimale War-
tung. Das Material behält seine Farbe und Form über viele Jahre.

W 	 52,5cm  20.7”

D 	 53cm     20.9”

Wgt	 6,6kg     14.5lbsH	 101cm   39.8”

S 	 75cm     29.5”
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